6天5晚张家界·凤凰古城·芙蓉镇







吉隆坡 十张家界

机上用餐/-/晚餐

张家界 📟 凤凰 第四天

早/午/晚餐

圣多或同级4★

在吉隆坡国际机场集合,抵达张家界; 外观 【七 十二奇楼 】 打卡七十二奇楼文旅小镇是张家界发展 夜间经济, 打造旅游城市品牌, 集特色小吃街、酒吧 街、作坊街、高端度假酒店、博物馆群等多种休闲业 态于一体。安排参观"世界只有中国有,中国只有湖 南有,湖南只有张家界有"的独一无二的原生态艺术 殿堂【 军声画院 】

第二天 张家界

早/午/晚餐

圣多或同级4★

前往【 百龙电梯上 】乘坐世界最快、最高、运载量 最大户外观光电梯【 袁家界 】好莱坞电影大片《阿 凡达》取景地, 天下第一桥, "南天一柱"以及 哈利路亚山实景地 、 金鞭溪水绕四门景点 等等: 天子山 贺龙公园 缆车下。

第三天 张家界

早/午/晚餐

圣多或同级4★

【大峡谷玻璃桥】号称世界最长、最高的全透明玻璃 桥,桥长约 430米,桥宽 6米,桥面距谷底相对高度 约 300米, 可站 800人, 桥面全部采用透明玻璃铺设, 桥中心有全球最高的蹦极台【金鞭溪】【金鞭岩水 绕四门】鞭溪是张家界的黄金旅游区,全长5700米, 溪水发源于土地垭, 从张家界林场场部到水绕四门, 蜿转曲折, 幽静异常, 随山而移, 穿行在峰峦幽谷云 间, 迤逦延伸于鸟语花香之中。因溪水流经金鞭岩而 得名。

凤天酒店或同级 4★

游览【芙蓉镇】(含门票+船游)【 凤凰古城 】 让你用心体验真正的、与众不同的凤凰古城。有 了沱江的沁润, 凤凰古城才会变得这么悠闲而又 美好。沿途参观两岸已有百年历史的土家吊脚楼 。登上虹桥上的【虹桥艺术楼】,看着楼下已有 百年历史的土家吊脚楼,感受不一样的凤凰美景 【跳跳岩】【 东门城楼 】 晚餐后夜游古城体验 凤凰古城夜景。

第五天

凤凰四张家界

早/午/晚餐

张家界梅洛水晶或同级4★

参观【苗寨】前往张家界游览 *【指定项目】【 天 门山 】(天门洞 +扶梯 +玻璃栈道+索道) * "美丽 张家界的新传奇" --世界上最长的缆车 上, 快线 索道下; 特别安排体验天门山玻璃栈道; 乐享天门 山玻璃栈道惊险梦幻之旅:

第六天

张家界 + 吉隆坡

早/午/机上用餐

【土家风情园】 土家风情园以当地湘西的土司城堡 为基础建造而成, 在这里可以领略到土家族山寨风貌 和精彩的土家族民俗风情 。午餐后, 结束旅程乘搭 航班返回吉隆坡。

【风味餐: 土家风味, 湘菜风味】

泡脚药店,茶叶 购物站 收费 (人民币) 天门山+天门洞+扶梯+玻璃栈道+索道 指定项目* 每人 550 元

Tour Code: 6CDYG-V (Updated:11-JUN-2024)

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。



神州国际旅游(马)有限公司



康泰族行社(马)有眼公司(97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD 03-2148 8448 🕒 016-5500578

6D5N CHANGSHA · ZHANGJIAJIE FENGHUANG ANCIENT TOWN - FURONG TOWN







DAY 1

KUL → ZHANGJIAJIE

MOB / - / D

DAY 4

ZHANGJIAJIE # FENGHUANG

B/L/D

Santo Domingo International Hotel or similar 4*

Assemble at Kuala Lumpur International Airport and arrive at Zhangjiajie; Appearance [Seventy-Two Qilou] Seventy-two Qilou Cultural Tourism Town to develop the night-time economy in Zhangjiajie and create a tourist city brand, integrating specialty snack streets, bar streets, workshop streets, high-end It integrates various leisure businesses such as resort hotels and museum groups. Visit to the unique original art palace [Junsheng Painting] which is "only available in China in the world, only in Hunan in China, and only in Zhangjiajie in Hunan"

DAY 2 ZHANGJIAJIE

B/L/D

Santo Domingo International Hotel or similar 4* Go to [Bailong Elevator] and take the world's fastest, highest and largest outdoor sightseeing elevator [Yuanjiajie] where the Hollywood movie "Avatar" was filmed, the first bridge in the world, the "Southern Pillar" and Hallelujah Mountain Real-life locations, Golden Whip Stream around the four gates, etc.; Get off the cable car at Tianzishan Helong Park.

DAY 3 ZHANGJIAJIE

B/L/D

Santo Domingo International Hotel or similar 4* [Grand Canyon Glass Bridge] Known as the longest and highest fully transparent glass bridge in the world, the bridge is about 430 meters long and 6 meters wide. The bridge deck is about 300 meters above the valley bottom and can accommodate 800 people. The bridge deck is entirely made of transparent glass. There is the world's highest bungee jumping platform in the center of the bridge. [Jinbian Creek] [Golden Whip Rock Water Surrounding Four Gates] Whip Creek is a prime tourist area in Zhangjiajie, with a total length of 5,700 meters.

Fengtian International Hotel or similar 4

Visit [Furong Town] (includes tickets + boat tour) [Fenghuang Ancient City] allows you to experience the real and unique Fenghuang Ancient City with your heart. Only with the fresh water of Tuojiang River can Fenghuang Ancient City become so leisurely and beautiful. Along the way, we will visit the centuries-old Tujia stilted buildings on both sides of the Taiwan Strait. Climb the [Hongqiao Art Building] on Hongqiao, look at the century-old Tujia stilted buildings downstairs, and experience the different scenery of Phoenix [Tiaotiao Rock] [East Gate Tower] After dinner, take a night tour of the ancient city to experience the night view of the ancient city of Phoenix.

DAY 5

FENGHUANG A ZHANGJIAJIE

B/L/D

Mellow Crystal Hotel or similar 4★

Visit [Miao Village] to Zhangjiajie *Compulsory Tour [Tianmen Mountain] (tianmen Cave + escalator + glass plank road + Ropeway) * "The new legend of beautiful Zhangjiajie" -- the longest cable car in the world, express track Next; Special arrangements are made to experience the Tianmen Mountain Glass Plank Road; enjoy the thrilling and dreamy journey of the Tianmen Mountain Glass Plank Road;

DAY 6

ZHANGJIAJIE

B/L/MOB

[Tujia Customs Garden] Tujia Customs Garden is built based on the local Tusi Castle in western Hunan. Here you can appreciate the Tujia village style and the wonderful Tujia folk customs. After lunch, end the journey and take a flight back to Kuala Lumpur

[Special Meal: Tujia cuisine, Hunan cuisine]

Shopping Foot bath Chinese medicine store, Tea store Tour Fee (RMB) Compulsory Tianmen Mountain + Tianmen Cave + Escalator + Glass Plank Road + Ropeway RMB 550 PAX

Departure Date 出发日期 Flight Details 航班资料 Tour Fare 团费

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 6CDYG-V (Updated: 11-JUN-2024)

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T) 🔯 03-21430288 🕒 016-5500590/529

▶神州国际旅游(马)有限公司

康泰族行社(马)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD 🔯 03-2148 8448 🚨 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala